
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Karczewskiego

na 80. posiedzeniu Senatu
w dniu 7 lipca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Bogdana Klicha

Szanowny Panie Ministrze!
Od d³u¿szego czasu sytuacja lotniska i terenów po by³ej jednostce wojskowej w Nowym Mieœcie nad

Pilic¹ nie zmienia siê. Potencja³ tego miejsca od wielu lat nie jest wykorzystywany, a pojawiaj¹ce siê
w przesz³oœci perspektywiczne plany zakoñczy³y siê fiaskiem, chocia¿by budowa miasteczka filmowego.
Mieszkañcy z niecierpliwoœci¹ czekaj¹ na informacjê dotycz¹c¹ przysz³oœci tych terenów, chc¹ poznaæ
sprecyzowane plany i konkretne decyzje.

Wychodz¹c naprzeciw tym oczekiwaniom, maj¹c na uwadze czêsto pojawiaj¹ce siê wœród mieszkañ-
ców pytania i w¹tpliwoœci, zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹ o wyjaœnienie:

1. Jakie s¹ plany w stosunku do terenów po lotnisku i by³ej jednostce wojskowej w Nowym Mieœcie
nad Pilic¹?

2. Czy w ci¹gu ostatnich dwunastu miesiêcy zosta³y podjête jakieœ decyzje w tej sprawie?
3. Czy w najbli¿szym czasie bêd¹ podejmowane dzia³ania w sprawie lotniska w Nowym Mieœcie? Jeœli

tak, to kiedy.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Karczewski




